

5417 Ocean, chair

Design by Cane-line design team

Its Thyme



RODG Dark grey



ROT Taupe

Beskrivelse/Description/Beschreibung

Ocean er designet af Cane-line design team, og er en kombination af et moderne design og traditionelt håndværk. En elegant konstrueret stol i stærkt Cane-line Soft Rope, aluminiumsstel, og med en utrolig blød og komfortabel hynde i Cane-line Natté eller Cane-line Wove. Det lette stel og det transparente udtryk giver et meget let udseende. Sammen med den bløde sæde- og ryghynde byder Ocean på både en enestående komfort og en visuel smuk æstetik.

Designed by the Cane-line design team, Ocean is a combination of a modern design and the traditional craftsmanship. A Chair elegantly designed in strong Cane-line Soft Rope, aluminum frame, and with an incredibly soft and comfortable cushion in Cane-line Natté or Cane-line Wove. The lightweight frame and the transparent expression provide a very light look, together with the soft seat and back cushion, Ocean offers both unique comfort and a visually beautiful aesthetic.

Ocean wurde vom Cane-line design team entworfen und ist eine Kombination aus modernen Design und traditioneller Handwerkskunst. Ocean ist ein elegant gestalteter Sessel aus starkem Cane-line Soft Rope mit Aluminiumgestell und einen unglaublich weichen und bequemen Sitz aus Cane-line Natté oder Cane-line Wove. Der leichte Rahmen und der transparente Ausdruck sorgen für einen eleganten Look. Zusammen mit dem weichen Sitz- und Rückenissen bietet Ocean sowohl einzigartigen Komfort als auch eine optisch schöne Ästhetik.

Dimensioner/Dimensions/Dimensionen

W	57cm	22.5"
D	60cm	23.7"
H	76cm	30"
S	42cm	16.6"
Wgt	4,63kg	10.3lbs

Hynde/Cushions/Kissen

YSN95 Grey	5417 Cane-line Natté	
W	45cm	17.8"
D	50cm	19.7"
H	5cm	2"
Wgt	1,15kg	2.6lbs

YN113 Dark bordsæk	5417 Cane-line Wove	
W	45cm	17.8"
D	50cm	19.7"
H	5cm	2"
Wgt	1,15kg	2.6lbs